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Από το υπ’ αριθ. 22/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 611/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη γενίκευση συζήτησης επί επε-
ρωτήσεως του δημοτικού συμβούλου κ. 
Χ. Σκουμπόπουλου. 

 
       Σήμερα 5 Νοεμβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 1-11-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Κ. Συμεωνίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Γ. Κάκαρης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Χ. Γεωργιάδης Σ. Κρομμύδας 
4. Γ.  Μιχαηλίδης Β. Γιαννουλάκης Ι. Ταρασίδης 
5. Π. Παυλίδης Ε. Σοφιανίδης  
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Μ. Τρανίδης    
14. Α. Παπαστεργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

613/2007 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ. 
Παναγιωτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. 
Ακριβόπουλος, Ι. Ταρασίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 614/2007 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Γ. 
Ορφανίδης, Σ. Κρομμύδας. 

15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Σ. Παναγιωτίδης 
17. Ι. Ακριβόπουλος 
18. Μ. Σακαλής 
19. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
20. Ε. Γουναράς 
21. Ι. Καλαϊτζίδης 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 617/2007 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 623/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 624/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 
 

22. Γ. Ορφανιδης 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 31-10-2007 επερώτηση του δημοτικού 
συμβούλου κ. Χρήστου Σκουμπόπουλου, που έχει ως εξής: 

Κυρία Δήμαρχε, 
Στη συνεδρίαση του Δημοτικού συμβουλίου της 22-10-2007 και κατά τη 

συζήτηση του θέματος της αναπροσαρμογής του δικαιώματος λαϊκής αγοράς 
πληροφορηθήκαμε ότι την επόμενη εβδομάδα θα λειτουργήσει δεύτερη λαϊκή αγορά 
στη Βέροια. 

Παρά τις ερωτήσεις και τις αντιδράσεις μας σ΄ εκείνη τη συνεδρίαση για το 
πότε αποφασίσθηκε και από ποιον ο χώρος της δεύτερης λαϊκής αγοράς, απαντήσεις 
δεν πήραμε. 

Όπως είναι γνωστό το Δ.Σ. με την υπ΄ αριθ. 439/2003 απόφαση απέρριψε 
αιτήματα των σωματείων λαϊκών αγορών για την ίδρυση δεύτερης λαϊκής αγοράς στη 
Βέροια. 

Είναι, επίσης, γνωστό ότι σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 4 παρ. 2 του 
Ν. 3377/2005 μεταβιβάστηκε η αρμοδιότητα στη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση και με 
απόφαση του Νομαρχιακού Συμβουλίου επιτρέπεται η ίδρυση λαϊκών αγορών ύστερα 
από γνώμη αρμόδιας επιτροπής που συγκροτείται από το ίδιο. 

Επίσης, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 75 παρ. 1 περ. γ5 στις 
αρμοδιότητες του Δημοτικού Συμβουλίου ανήκει και ο καθορισμός των χώρων και 
των όρων λειτουργίας των λαϊκών αγορών. 

Υστερα από τα παραπάνω, σας επερωτώ κυρία Δήμαρχε, 
1.- Γιατί δε φέρατε θέμα στο Δ.Σ. για την ανάκληση ή όχι της υπ΄ αριθ. 

439/2003 απόφασής του; 
2.- Γιατί δε φέρατε θέμα στο Δ.Σ. για τον καθορισμό του χώρου της 

δεύτερης λαϊκής αγοράς στη Βέροια; 
3.- Ποιο όργανο του Δήμου αποφάσισε και πότε για το χώρο της δεύτερης 

λαϊκής αγοράς; 
4.- Πιστεύετε ότι με αυτόν τον τρόπο μπορείτε να διοικείτε το Δήμο 

καταργώντας λειτουργίες και αρμοδιότητες του κυρίαρχου οργάνου του Δήμου που 
είναι το Δημοτικό Συμβούλιο; 

5.- Πιστεύετε ότι με αυτήν τη συμπεριφορά σας διασφαλίζεται η νομιμότητα 
των ενεργειών του Δήμου; 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Σκουμπόπουλος: Στην τελευταία συνεδρίαση του Δ.Σ. της 22ας Οκτωβρίου 
τρέχοντος έτους, στη συζήτηση του θέματος της αναπροσαρμογής ή μη του 
δικαιώματος της λαϊκής αγοράς, με έκπληξη ακούσαμε τον εισηγητή του θέματος να 
εισηγείται την επιβολή δικαιωμάτων λαϊκών αγορών και να μας ανακοινώνει ότι από 
την ερχόμενη Πέμπτη θα λειτουργούσε στην πόλη μας και δεύτερη λαϊκή αγορά. 
Παρά τις ερωτήσεις μας και τις έντονες αντιδράσεις μας σ΄ εκείνη τη συνεδρίαση, για 
το πότε αποφασίστηκε η ίδρυση της δεύτερης λαϊκής αγοράς, από ποιόν και πότε 
καθορίστηκε ο χώρος λειτουργίας της, απαντήσεις δεν πήραμε όχι μόνο από τον 
εισηγητή του θέματος αλλά και από την κα Δήμαρχο. Όπως είναι γνωστό το Δ.Σ. με 
την 439/2003 απόφασή του είχε απορρίψει αιτήματα των σωματείων λαϊκών αγορών 
για την ίδρυση της δεύτερης λαϊκής αγοράς. Εντωμεταξύ, με νόμο του 2005 και 
συγκεκριμένα με τον 3377, η αρμοδιότητα ίδρυσης, μεταφοράς, μετακίνησης κ.λ.π. 
των λαϊκών αγορών μεταβιβάστηκε στη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση και το αρμόδιο 
όργανό της, το Νομαρχιακό Συμβούλιο θα αποφασίζει αν ιδρυθεί δεύτερη λαϊκή 
αγορά ύστερα από γνώμη επιτροπής που συστήνει το ίδιο το Νομαρχιακό Συμβούλιο. 



Είναι επίσης γνωστό ότι με τις διατάξεις του άρθρου 75 του Δ.Κ.Κ., μεταξύ των 
αρμοδιοτήτων του Δ.Σ. περιλαμβάνεται και ο καθορισμός των χώρων και όρων 
λειτουργίας των λαϊκών αγορών. Υστερα από τα παραπάνω κι επειδή δεν πήρα 
συγκεκριμένες απαντήσεις από την κα Δήμαρχο, όπως είχα ανακοινώσει στο σώμα, 
καταθέτω την πρώτη επερώτηση στο Δ.Σ. και επερωτώ την κα Δήμαρχο: Γιατί δεν 
έφερε θέμα στο Δ.Σ. προκειμένου να ανακαλέσει ή όχι το Δ.Σ. την απόφαση του 
2003. Δεν πιστεύει στη συνέχεια των διοικήσεων των δήμων; Δεν πιστεύει ότι οι 
αποφάσεις του Δ.Σ. της μιας δημοτικής αρχής δεσμεύουν και τις επόμενες δημοτικές 
αρχές: Εάν δεν συμφωνεί η επόμενη δημοτική αρχή μπορεί να ανακαλέσει ή να 
καταργήσει τις αποφάσεις της προηγούμενης. Γιατί δεν έφερε η κα Δήμαρχος θέμα 
στο Δ.Σ. προκειμένου να καθορίσει αυτό, όπως από το νόμο έχει την αρμοδιότητα, 
τον χώρο της δεύτερης λαϊκής αγοράς; Ποιο όργανο αποφάσισε και πότε να 
λειτουργήσει η δεύτερη λαϊκή αγορά που είχε αποφασίσει το Νομαρχιακό Συμβούλιο 
στην οδό Στρατού, όπως πληροφορήθηκα και συνέλεξα πληροφορίες και από τον 
τύπο αλλά και από πολίτες, γιατί είδα να καθαρίζουν την οδό Στρατού και να 
ετοιμάζονται να κάνουν διαγραμμίσεις οι υπηρεσίες, όπως έμαθα, αλλά δεν επέτρεψε 
η βροχή; Πιστεύει η κα Δήμαρχος ότι μ΄ αυτό τον τρόπο μπορεί να διοικεί τον δήμο, 
καταργώντας λειτουργίες και αρμοδιότητες ανωτέρου οργάνου, όπως είναι το Δ.Σ.; 
Εκτός αν πιστεύει ότι είναι ανώτερη από το Δ.Σ. και καλό είναι να μας το πει απόψε. 
Πιστεύει η κα Δήμαρχος ότι μ΄ αυτή της τη λειτουργία διασφαλίζει τη νομιμότητα 
των αποφάσεων των οργάνων του δήμου, εν προκειμένω και των δικών της ενεργειών 
αλλά κυρίως του δημοτικού συμβουλίου που απόψε συζητούμε την επερώτηση; Είναι 
αλήθεια ότι έγινε σύσκεψη με όλους τους φορείς και με τη Νομαρχιακή 
Αυτοδιοίκηση, σ΄ αυτήν εδώ την αίθουσα ή δεν ξέρω σε ποια άλλη και συζητήθηκε κι 
αποφασίστηκε να λειτουργήσει η δεύτερη λαϊκή αγορά στην οδό Στρατού; 
Περιμένουμε τις απαντήσεις κα Δήμαρχε αν και η μέχρι τώρα λειτουργία σας δεν μας 
έχει πείσει ούτε για τις διαθέσεις σας αλλά ούτε και για την ορθότητα και νομιμότητα 
των ενεργειών σας. 

Δήμαρχος: Ουδείς ανώτερος του Δ.Σ. και των συλλογικών αποφάσεων, κατά 
την άποψή μας και το αποδεικνύουμε. Λάβαμε έγγραφο από τη Νομαρχία στις 
31.10.2007, πριν λίγες μέρες, μας ζητάνε να καταθέσουμε τις απόψεις μας για το 
συγκεκριμένο θέμα, ήδη σήμερα το μεσημέρι συνεδρίασε η Δημαρχιακή Επιτροπή, 
προηγήθηκαν βεβαίως οι δημοσιεύσεις στον τύπο όπως ο νόμος ορίζει, προηγήθηκε 
το έγγραφο στην τροχαία ώστε να έχουμε και την άποψή της, ήρθαν όλα στη 
Δημαρχιακή Επιτροπή όπου παρέστησαν εκπρόσωποι του εμπορικού συλλόγου και 
της λαϊκής αγοράς και είχαμε το έγγραφο της τροχαίας γιατί δεν μπορούσε να 
παραστεί ο διοικητής της. Το θέμα λοιπόν είναι έτοιμο να έρθει στο Δ.Σ. με τη 
νόμιμη διαδικασία και δεν γνωρίζω γιατί κατατέθηκε η επερώτηση από τη στιγμή που 
ούτως ή άλλως πρέπει να έρθει έγγραφο από τη Νομαρχία προκειμένου να 
αποφασίσει ο δήμος για τα υπόλοιπα. Το έγγραφο ήρθε και πιθανότατα και τη 
Δευτέρα που μας έρχεται να γίνει δημοτικό συμβούλιο και να το συζητήσουμε. 

Σκουμπόπουλος: Δεν πήραμε απαντήσεις και ζητώ τη γενίκευση της 
συζήτησης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου για 
γενίκευση της συζήτησης; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. 
Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 



Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας, Ν. 
Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την από 31-10-2007 επερώτηση του δημοτικού συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου, 
όπως αυτή αναπτύχθηκε και από τον ίδιο. 
2.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και του δημ. συμβούλου Χ. 
Σκουμπόπουλου, όπως αυτές διατυπώθηκαν κατά τη συζήτηση του παρόντος 
θέματος. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 17 του Κανονισμού Εργασιών του Δημοτικού 
Συμβουλίου και 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Δεν εγκρίνει τη γενίκευση της συζήτησης επί του 1ου θέματος «Επί 
επερωτήσεως δημοτικού συμβούλου Χ. Σκουμπόπουλου», σχετικά με τη δημιουργία 
δεύτερης Λαϊκής Αγοράς στη Βέροια. 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  611 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Μ. Σακαλής 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Γουναράς 
 Α. Δελαβερίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Α.  Τσιάρας Γ. Ορφανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Ι. Ταρασίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-11-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


